
 

 

Referat bestyrelsesmøde D 16 dec 2013 
Tilstede : Mie, Kent,kalle og Annika  
 
Taler en del om indbrud, og hvad der kan gøres for at dæmme op for det.  
Vi taler om at vagtværn er en bekostelig affære som vi ikke mener hjælper.  
Vi mener det kunne være spændende med en optælling af indbrud i de foreninger der har 
vagtværn og de der ikke har. 
Det er meget anstrengende med de indbrud....flere haver er gentagne gange blevet brudt ind i.  
 
Forårsfest 
Aktivitetsudvalget foreslår t de tager sig af forårsfesten. Bestyrelsen er enige om at det er en god 
ide, der hermed er vedtaget.  Så kan vi tage os af at holde en god generalforsamling.  
 
Vi taler om de massive vandproblemer i have 162. 
 
Have 162 er træt af at Alle går igennem hans have, fordi porten over til ungdomsboligerne er blevet 
låst med en stor hængelås , Kent undersøger muligheden for at få den fjernet. 
Mie foreslår at han taler med  østjysk bolig. Ang dette.  
 
Forsikringer 
Mie oplyser at vi ikke hr en særskilt forskilt forsikring som bestyrelse....hun undersøger om vi er 
dækkede via kredsen.  
Hvis vi ikke er dækkede af kolonihaveforbundets forsikringer, har vi fået et tilbud tilsendt fra Codan 
som vi muligvis benytter os af.  
 
Bordtennis imellem jul og nytår.  
Bordtennisklubben  ønsker at låne fælleshuset til at spille bordtennis en gang imellem jul og nytår.  
Det er i orden, de skal betale for varmen.  
Og må desuden tage huset som det er med byggerod.  
 
Vi tager arbejdsbeskrivelse for pladsmænd, faciliteter og maskineri i løbet af de næste møder. 
 
 
 
 
 
 
 


